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INTERPELACJA - Sesja Rady Miasta

Pani Burmistrz.

Zwracam się z prośbą o udzielenie mi informacji dotyczącej spotkania, które miało miejsce 25
września br. z udziałem Pana Jana Szyszko , sekretarza stanu w Ministerstwie Funduszy i Polityki
Regionalnej oraz Pana Piotra Całbeckiego Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego.
Tematem zebrania było omówienie naborów dla jednostek samorządu terytorialnego w ramach
Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności (KPO).

Chciałbym się dowiedzieć, czy Pani Burmistrz uczestniczyła w tym spotkaniu oraz jakie informacje
i możliwości zostały tam przedstawione, które mogłyby być wykorzystane dla naszego samorządu.
Z informacji, które posiadam, wynika, że w województwie kujawsko-pomorskim podpisano już 128
umów na kwotę przekraczającą 120 mln zł, a łączne środki z Krajowego Planu Odbudowy na
Zieloną Transformację wynoszą aż 40 mld zł.

Biorąc pod uwagę, że środki z KPO są dostępne od tej kadencji, uprzejmie proszę o przedstawienie
Radnym pomysłów na ich wykorzystanie w naszym mieście . Jakie konkretne projekty mogłyby
być realizowane przy ich wsparciu? Jakie działania zamierza Pani podjąć, aby skorzystać z tej
szansy dla mieszkańców?

Z góry dziękuję za odpowiedź i rzetelne informacje.
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